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Vragen:
Sociale afstand en jongeren 
Recent is geconstateerd dat een deel  van de jongeren in onze stad grote moeite 
heeft om zich te houden aan het verbod op groepsvorming en om 1,5 meter 
afstand te houden. De gemeente zal moeten optreden: handhaven en eventueel 
beboeten. Voor goede naleving door jongeren van de lockdown zijn meer/andere 
benaderingen nodig, zeker nu het allemaal wat langer gaat duren en het mooier 
weer wordt. 

- Is het college cq het jongerenwerk al aan t werk aan andere oplossingen 
dan handhaven en beboeten?

- En worden de jongeren zelf hierbij betrokken?

Samenwerking onderwijs//jeugdzorg
Tijdens de raadsavond 1 april signaleerde de directeur van de basisschool De 
Triangel enige moeizaamheid in de samenwerking met jeugdzorg bij het zoeken 
naar passende opvang voor kwetsbare kinderen//kinderen in instabiele 
thuissituaties. 

- Kan het college dit signaal duiden?
- Indien ja: welke acties onderneemt het college om deze problemen te  

helpen oplossen?
- Indien nee: bent u van plan om uit te zoeken waar dit signaal precies over 

gaat en hoe het college partijen hierin kan faciliteren?

Inkomenszekerheid
Veel kwetsbare mensen regelen hun papierwerk met hulp van derden, 
buurthuizen, sociaal teams. Die voorzieningen zijn gesloten waardoor er risico’s 
ontstaan voor bijvoorbeeld continuering uitkering , schuldensanering of 
huurbetaling. Kan er een generale regeling komen voor uitstel van termijnen cq 
tijdelijk buiten werking stellen van sancties? Deze vraag stelde Groen Links op 30 
maart. Het college antwoordde op 31 maart dat een generale regeling niet nodig 
is maar dat het maatwerk betreft voor diegenen die door de ontstane situatie in 
de knel zitten. Dit is een abstract antwoord. 

- Kunt u concreter aangeven welke aanpassingen u doet in de 
regeltoepassing voor inwoners die tijdens deze coronacrisis niet kunnen 
voldoen aan de administratieve verplichtingen die horen bij het recht op 
inkomensondersteuning, schuldensanering en alle andere gemeentelijke 
voorzieningen? 

- Bent u bereid deze tijdelijke aanpassingen actief onder de aandacht te 
brengen van de doelgroep?

Inwoners met PGB
Een aantal Gouwenaars ontvangen een budget waarmee ze hun eigen zorg 
inkopen. Velen van deze mensen kampen met ernstige beperkingen en zijn 



volledig afhankelijk van goede en voldoende hulp die zij dus zelf organiseren.
Echter, deze mensen (PGB-houders) staan momenteel onder grote (financiële) 
druk want zij moeten door coronamaatregelen meer zorg inkopen dan hun budget 
toelaat. Bijvoorbeeld doordat ze meer thuis zijn (wegvallen dagvoorziening) en 
dus meer zorg moeten regelen. Een landelijke compensatieregeling voor deze 
groep laat al meer dan 2 weken op zich wachten.
- Heeft het college zicht op de situatie van mensen in Gouda die zorg inkopen 

via PGB? 
- Kan het college toezeggen dat deze PGB-houders voor de hele coronaperiode 

kunnen rekenen op verhoging van de budgetten (naar het niveau van de 
feitelijke bestedingen)?

- Kan het college toezeggen dat gemeentelijke indicatiestellingen voor PGB niet 
uitgesteld worden vanwege de Coronacrisis?

- Bij de verzorging van PGB-ers is lichamelijk contact meestal onvermijdelijk. 
Bovendien zijn PGB-ers extra kwetsbaar voor het virus. Bescherming is dus 
maximaal belangrijk. Echter, PGB-houders maakten tot voor kort geen 
onderdeel uit van de nationale verdeling van beschermmiddelen. Kan het 
college helpen bemiddelen dat ook PGB-ers ten behoeve van hun 
zorgverleners spoedig worden voorzien van deze noodzakelijke middelen?

Informatievoorziening
Veel mensen zijn niet digivaardig, hebben geen krant en ontvangen niet elke 
week de Goudse Post. Zij kunnen echter veel baat hebben bij alle corona 
ondersteuningsmaatregelen van overheid, zorgdomein en van de vele Goudse 
particuliere initiatieven. GroenLinks heeft daarom op 30 maart gevraagd of de 
gemeente aan alle huishoudens een papieren folder/brief wil aanbieden met 
toegankelijke info over corona en over hulp die je kan inschakelen. Het antwoord 
van het college op 31 maart is dat de gebruikelijke gemeentelijke kanalen en de 
Goudse Post worden ingezet. 

- GroenLinks vindt dat het in deze ongebruikelijke tijd goed zou zijn om toch 
ook een ouderwetse brief te bezorgen bij alle inwoners, met wat 
bemoedigende woorden en met heldere informatie over hulp die 
beschikbaar is (van vrijwilligers, rijksoverheid, sociaal domein en 
gemeente). Is het college daartoe bereid? Indien nee, waarom niet?

- Bent u bereid om in deze brief ook op te nemen dat de woningcoöperaties 
in deze coronaperiode niet zal overgaan tot huisuitzettingen vanwege 
huurachterstand? En wilt u de woningcoöperaties verzoeken om deze info 
op te nemen in hun nieuwsbrieven?

Antwoorden:




